
 

 

Rondvraag voor de vergadering van de gemeenteraad Westland op 18 

februari 2020 inzake aantal (sport) verenigingen die mogelijk gebruik 

zouden kunnen maken van een compensatieregeling OZB-heffing 

Op de agenda van de Raadsvergadering van heden 18 februari 2020 staat 

geagendeerd het initiatiefvoorstel GBW-WV inzake compensatieregeling OZB-

heffing  Westlandse sportverenigingen.  

Dit voorstel is ook behandeld in de commissie van EFO van 5 februari jl.  

De fractie van VVD Westland heeft toen de vraag gesteld of inzichtelijk is of 

gemaakt kan worden welke (sport)verenigingen een beroep zouden kunnen doen 

op een dergelijke compensatieregeling OZB-heffing. Ook is gevraagd welke 

verenigingen er buiten zouden vallen, te denken valt aan bijv. de scouting. 

Deze vragen zijn tijdens de commissie niet of onvoldoende beantwoord door de 

inititatiefnemers. 

Dit leidt derhalve tot de volgende vragen aan het college: 

1. Kan het college expliciet aangeven welke (sport)verenigingen een beroep 

zouden kunnen doen op een dergelijke compensatie regeling OZB-

heffing? 

2. Kan het college aangeven hoeveel geld hiermee gemoeid is? Met andere 

woorden: om hoeveel compensatie gaat het voor welke verenigingen? 

3. Kan het college aangeven welke verenigingen die buiten een dergelijke 

OZB-compensatieregeling zouden vallen en om hoeveel geld dit gaat? 

Dus niet zijnde sportverenigingen, maar die wel eigen gebouwen hebben. 

  

Namens de fractie VVD Westland  

Geraldine van der Knaap 

 


